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INFORME DE RESULTATS 

 

1. Introducció 

El 13 de gener de 2025 es va celebrar el Fòrum Viladecans, un acte que va reunir veïns i veïnes 
de Viladecans amb l’equip de Govern Municipal. El fòrum en un espai de debat sobre projectes 
clau per a la ciutat: els pressupostos municipals del 2025 i la prevenció i model de gestió de 
residus. 

Aquest document recull el resum dels continguts tractats durant el Fòrum i els resultats 
obtinguts de les enquestes realitzades a les persones assistents. 

 

2. Resum de la sessió 

La dinàmica de la sessió es va dividir en tres blocs. 
 
El primer bloc es va obrir amb la presentació del pressupost municipal, per part de la Sra. Joana 
Sánchez Morillo, Tinenta d’alcaldessa de l’Àrea de Govern intern i gestió de recursos 
municipals, i posterior bloc de preguntes per part de les persones assistents. 
 
Es van realitzar 5 intervencions per part de les persones assistents, on es van plantejar 
qüestions relacionades amb la petició de millora d’equipaments municipals, petició de noves 
instal·lacions esportives per als i les joves del municipi, com són les pistes d’atletisme, o el 
tancament de la residència Federica Montseny. 
 
Al segon bloc de la sessió es va tractar la prevenció i el model de gestió de residus, amb la 
intervenció de la Sra. Encarna García Jiménez, Tinenta d’alcaldessa de l’Àrea Medi ambient i 
Sostenibilitat, i el Sr. Jordi Mazón Bueso, Tinent d’alcaldessa de Mobilitat, Neteja i Gestió de 
residus. Posteriorment, es va donar pas a les preguntes del públic, on es van plantejar dubtes 
relacionats amb el model de recollida de residus porta a porta, i la petició d’ampliació dels 
controls realitzats amb els establiments de restauració del municipi per controlar la gestió de 
residus com l’oli. 
 
En l’últim bloc, es va obrir el torn de preguntes que la ciutadania volia fer en públic. Es va donar 
la paraula a les persones que havien fet arribar mitjançant el qüestionari d’inscripció la seva 
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pregunta i volien fer-la en públic, i una vegada ateses aquestes qüestions, es van atendre les 
preguntes de les persones assistents.  
 
Les intervencions es van centrar en temes actuals com per exemple la instal·lació de més 
endolls per a vehicles híbrids i els vehicles clàssics, l’ocupació del casino d’Alba-rosa i els 
serveis de neteja municipal. 
 
 

3. Recull fotogràfic de la sessió 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
4. Valoracions 

 
Inscripcions: 
 

✓ 44 persones va fer la sol·licitud d’assistència al Fòrum, mitjançant el formulari 
d’inscripció al web. 

✓ Es van realitzar 34 inscripcions el mateix dia en l’accés al Fòrum. 
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En acabar l’acte, es va realitzar una petita enquesta amb 3 qüestions plantejades, que van 
respondre un total de 27 persones: 
 
✓ La percepció general de la ciutadania ha estat molt positiva, amb una mitja de 

satisfacció de l’acte de 8,48 sobre 10 (en una escala de 0 “gens satisfet” a 10 “molt 
satisfet”). 

 

✓ En relació amb la pregunta corresponent a la resolució de dubtes plantejats, 23 
persones han afirmat que sí s’ha respost, 3 persones han determinat que no s’han 
resolt els dubtes plantejats i una persona que ha indicat que només en alguns casos. 

 
✓ Entre les observacions i propostes de millora recollides, destaca la petició d’ampliar el 

temps dedicat a les preguntes, i reduir el temps d’exposició dels membres del Govern. 
Tot i això,  van valorar positivament la dinamització de la sessió.  

 

✓ A més, es van recollir testimonis d’algunes persones assistents, que van expressar que 
es van sentir escoltades i van valorar positivament l’actitud de l’alcaldessa asseguda al 
davant responent totes les preguntes formulades. 
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